
Armine Stepanyan 
"Dat we kiezen om ons uit te spreken en te doen in plaats van stilletjes weg 
te kijken” (Rutger Groot Wassink) 
 

Armine Stepanyan (31) is een maatschappelijk betrokken socioloog die zich vol 

passie inzet om haar idealen te verwezenlijken. Naast haar functie als 

beleidsmedewerker duurzame leefomgeving bij de VNG is zij o.a. bezig met 

publicatie van een boek over haar onderzoek naar raciale identificatie en 

vooroordelen onder kinderen. 

 
Om maar gelijk met de deur in huis te vallen: ik wil bij de komende Statenverkiezingen graag de 
lijsttrekker van GroenLinks Zuid-Holland zijn. Ik vind het belangrijk dat vrouwen boven het maaiveld 
durven uit te steken en werk van hun ambities maken. Bovendien denk ik dat ik zeer geschikt ben om 
onze idealen in de provincie tot leven te laten komen! Waarom denk ik geschikt te zijn als jullie 
lijstrekker? 
 
Voor mij staat GroenLinks voor liefde voor de natuur, het koesteren van onze leefomgeving en 
compassie met sociaal kwetsbaren. Compassie met sociaal kwetsbaren is wat mij, nu alweer ruim tien 
jaar geleden, in eerste instantie met GroenLinks samenbracht. Als ongedocumenteerde vluchteling 
streed ik destijds zij aan zij met GroenLinks voor het generaal pardon. Inmiddels ben ik na een studie 
aan de Erasmus Universiteit in Rotterdam alweer een aantal jaar afgestudeerd socioloog en woon ik 
samen met mijn zoontje in Den Haag waar ik werk als beleidsmedewerker duurzame leefomgeving bij 
de Vereniging Nederlands Gemeenten (VNG). 
 
Door mijn werk bij de VNG ben ik goed op de hoogte van wat er speelt in de verschillende gemeenten 
in onze provincie. Als provincie Zuid-Holland staan we de komende jaren voor grote opgaven. Denk 
bijvoorbeeld aan de verstedelijkingsopgave en de leefbaarheid die in steden én dorpen onder druk 
staat. Onze steden zijn al dichtbevolkt maar blijven groeien en we moeten steeds meer mensen zien 
te huisvesten in onze provincie. Een sterk GroenLinks in de provincie is noodzakelijk om ervoor te 
zorgen dat de groei in economie en mensen niet ten koste gaat van het groen en onze leefomgeving. 
Het is noodzakelijk om onze gemeenten sociaal inclusief te laten bouwen zodat ook provinciegenoten 
met een kleine beurs prettig kunnen wonen en om te waarborgen dat onze prachtige kust haar 
karakter behoudt, en niet wordt overgeleverd aan commerciële exploitanten. Ook op het gebied van 
de broodnodige energietransitie wil ik me er namens GroenLinks voor inzetten dat er de komende 
periode grote stappen gaan worden gezet. Daarnaast moeten we ook op het gebied van 
milieubescherming, de invoering van de omgevingswet, het economisch klimaat van de provincie en 
mobiliteit bergen verzetten en ik wil mijn bijdrage leveren aan het creëren van een gezonde, groene, 
eerlijke en prettige leefomgeving. Ook voor de generaties na ons. 
 
Met mij als lijsttrekker haal je een dwarsdenker binnen die goed kan samenwerken met andere 
partijen, zonder onze GroenLinks-idealen te laten varen. Ik wil dat mensen zich meer betrokken gaan 
voelen bij het werk van de provincie, zeker waar het gaat om het betrekken van jongeren en 
provinciegenoten met een biculturele achtergrond. Als Statenlid wil ik keihard knokken voor een 
duurzame regionale economie, die niet ten koste gaat van de mens en natuur, maar juist ten dienste 
staat van ons allemaal. En onze kust, steden en dorpen zetten we natuurlijk niet in de commerciële 
uitverkoop! 
 
Wil je meer weten over mijn motivatie? Dat kan via Twitter, Instagram, Facebook, LinkedIn, via 
mijn website of mobiel (0616191991). 

  



Menno Siljee 
"Met passie voor Zuid-Holland" 
 

Leeft de provincie eigenlijk wel bij de Zuid-Hollanders? In de afgelopen jaren heb 

ik in mijn eigen stad, Schiedam, mijn werkstad, Rotterdam en in de rest van de 

provincie veelvuldig gesprekken gevoerd met inwoners wat zij van de provincie 

weten en vinden. Daaruit bleek mij dat er nog een wereld is te winnen. Vooral bij 

jongeren die ik spreek. Op mijn werk bij de hogeschool praat ik vaak met hen over 

politiek en constateer dat provinciale politiek een ver-weg-van-mijn-bed gebeuren 

is. Graag wil ik daar met jullie verandering in brengen. Met passie voor onze 

provincie. Daarom wil ik graag lijsttrekker worden van GroenLinks bij de 

verkiezingen op 20 maart. 

 
Mijn naam is Menno Siljee. 51 jaar geleden ben ik geboren in Schiedam, een stad waar ik nog steeds 
met veel plezier woon. Ons huis staat vlakbij het Midden-Delfland, dus trekken mijn vrouw Tessa en 
mijn zoon David er regelmatig op uit om te genieten van de natuur. Ik werk in het hoger onderwijs, bij 
de Hogeschool Rotterdam, waar ik ooit voor leraar geschiedenis en Engels ben opgeleid. In het 
verleden ben ik lid geweest van de Partij van de Arbeid. Voor deze partij ben ik wethouder en raadslid 
geweest. Waarom ik overtuigd lid ben geworden van GroenLinks, kan je zien op mijn website. 
Net als jullie ben ik benieuwd naar de tekst van het provinciale programma van onze partij. Om jullie 
alvast een indruk te geven waar ik mij hard voor zou willen maken, noem ik acht punten waarvan ik 
denk dat GroenLinks er het verschil mee zou kunnen maken. 
 

1. De aanleg van wegen leidt niet aantoonbaar tot minder files of een betere mobiliteit. Stimuleer 
daarom het doortrekken van openbaar vervoerslijnen tussen de grootstedelijke gebieden in. 
Of alternatieven over het water zoals een watertaxi tussen Delft en Rotterdam. 

2. Het bouwen van woningen moet niet in het toch al schaarse groen gebeuren: maak binnen de 
stadsgrenzen ruimte vrij. Dat zou bijvoorbeeld kunnen op de plek van het huidige Rotterdam 
The Hague Airport. 

3. Maak de provincie echt groener en zorg voor de aanplant van meer bomen. Daarbij zou voor 
elk kind dat in onze provincie geboren wordt, een boom geplant moeten worden. 

4. Maak nog meer gebruik van de aanwezige kennis en kunde in onze provincie. Betrek 
studenten, docenten en ondernemers bij het zoeken van duurzame en innovatieve 
oplossingen voor de problemen waar we als Zuid-Holland voor staan. 

5. Duurzaam bouwen is goed, maar gebruik maken van de huidige bebouwing is beter. Dring het 
aantal leegstaande kantoren terug en maak deze geschikt voor woningen. Of zorg voor een 
gevarieerde invulling, zoals is gebeurd bij de Binckhorst in Den Haag. 

6. Voorkom dat de provincie wordt gezien als een hindermacht, maar laat Zuid-Holland 
verbinding leggen tussen gemeenten. Bijvoorbeeld op het gebied van woningbouw, openbaar 
vervoer en recreatie en toerisme. 

7. Maak een einde aan de bestuurlijke drukte en neem als provincie het voortouw om de taken 
van niet-democratisch gekozen samenwerkingsverbanden als de metropoolregio neer te 
leggen bij de gemeenten of de provincie. 

8. De provincie zou een stimulerende rol moeten spelen aan het gezamenlijk door steden 
oppakken van een winkelvestigingsstrategie in plaats van slechts tegengaan van negatieve 
ontwikkelingen door weidewinkels. 

 
De komende jaren wil ik namens GroenLinks samen met partijgenoten en andere leden van de Staten 
zorg dragen voor het vinden van oplossingen voor o.a. de hiervoor geschetste vraagstukken. Niet 
alleen door ambtelijke en bestuurlijke input, maar ook, zoals ik gewend ben, door naar 
belanghebbenden in de provincie te luisteren en draagvlak te creëren voor de besluiten die 
Provinciale Staten neemt. Graag ga ik samen met jullie de uitdaging aan om van GroenLinks de 
grootste partij in de staten te maken en het voortouw te nemen om tot echte verandering te komen. 
Met passie voor de partij en voor de provincie!  



Anneloes van Hunnik 
"Ik ben trots op de resultaten die ik in de afgelopen 4 jaar heb geboekt, 
maar voor mij is het nog niet genoeg. Zuid-Holland moet groener, socialer 
en schoner worden." – Anneloes van Hunnik 
 

Mijn naam is Anneloes van Hunnik en ik ben 27 jaar. Als huidige fractievoorzitter 

stel ik mij met veel enthousiasme kandidaat als lijsttrekker. Heel graag ga ik de 

komende vier jaar door met het vergroenen en verduurzamen van Zuid-Holland. 

Anneloes  
 
Zelf ben ik opgegroeid in Sommelsdijk, op het eiland Goeree-Overflakkee. Drie jaar geleden ben ik 
verhuisd naar Zwijndrecht, waar ik samen met mijn vriendin in een appartement bij het station woon. Ik 
werk in de jeugdhulpverlening als jeugdzorgwerker in een wijkteam. Met veel plezier ondersteun ik 
gezinnen bij de opvoeding. 
 
Anneloes & GroenLinks  
Mijn eerste politieke activiteiten waren bij de lokale afdeling van GroenLinks. Als afdelingssecretaris 
en campagneleider heb ik de gemeenteraadsverkiezingen van 2013 van dichtbij meegemaakt. Hierna 
ben ik gaan kennismaken met andere functies binnen GroenLinks. Ik heb toen onder andere de 
leergang Zin in GroenLinks gevolgd. Tijdens Zin in GroenLinks heb ik voor het eerst kennis gemaakt 
met de provinciale politiek. Ik ontdekte dat de provinciale politiek veel kansen bood voor de 
verduurzaming van Zuid-Holland. Op dat moment zette ik mij als bestuurslid en voorzitter bij de 
jongerenvereniging van Milieudefensie (JMA) in om jongeren milieubewust te maken. 
 
Anneloes & de provinciale politiek  
In 2014 ben ik Provinciale Statenlid geworden voor GroenLinks, omdat ik mij zorgen maakte over de 
trage energietransitie en de grote leegstand die ik om mij heen zag. Met de overtuiging dat het anders 
kan, heb ik mij toen kandidaat gesteld voor de Provinciale Staten. 
In de afgelopen periode heb ik met grote overtuiging en veel plezier het woord gevoerd op de 
portefeuilles wonen, kust, ruimtelijke ordening en energie. Daarbij heb ik vele successen geboekt, 
zoals: 

• Door mijn inzet beschermt ZuidHolland haar kust nu beter tegen bebouwing; 

• Samen met de PvdA en SP eis ik voldoende sociale woningbouw, en voor iedereen een thuis; 

• Ik werk met andere partijen en partners aan een duurzame en groene omgevingsvisie; 

• Mijn actieve rol in Provinciale Staten heeft ervoor gezorgd dat er voldoende locaties zijn in 
Zuid-Holland om windturbines te plaatsen.  

 
Anneloes & de verkiezingen  
Ik ben trots op de resultaten die ik in de afgelopen 4 jaar heb geboekt, maar voor mij is het nog niet 
genoeg. Zuid-Holland moet groener, socialer en schoner worden. Dit jaar ben ik door de fractie 
verkozen als fractievoorzitter. Vanuit de rol als fractievoorzitter focus ik op het zoeken van politieke 
kansen en denk ik graag mee met mijn fractiegenoten over politieke strategieën. Als lijsttrekker zal ik 
alle kansen grijpen om GroenLinks te laten zien. Ik ben trots dat ik GroenLinks mag 
vertegenwoordigen en doe dat heel graag ook als lijsttrekker. 
 
Wil je meer over mij weten? Kijk op: www.anneloesvanhunnik.nl 

  



Berend Potjer 
 “We hebben Berend leren kennen als een gedreven politicus met een 
warm en groen hart. Hij is makkelijk benaderbaar en heeft grote voeling met 
de burger en de problemen in de straat” –Bé Bosman omwonende van 
Rotterdam The Hague Airport 
 

Ik ben Berend Potjer uit Den Haag. Als lijsttrekker wil ik werken aan een groen en 

eerlijk Zuid-Holland. En jou heb ik nodig om onze provincie nóg mooier te maken. 

 
Zuid-Holland is de provincie met niet alleen de hoogste bevolkingsdichtheid, maar ook de hoogste 
asfaltdichtheid, de meeste luchtvervuiling en de minste natuur. Mag dat alsjeblieft een beetje anders? 
Een beetje gezonder en een beetje groener? Juist de provincie kan daar wat aan doen. Milieu, 
verkeer, openbaar vervoer, luchtvaart: het zijn bij uitstek de thema’s waar de provincie over gaat en ik 
me nu al acht jaar in de Provinciale Staten sterk voor maak. 
 
Niet alleen dromen, maar ook dóen 
Dat maakt het werken als Statenlid zo mooi. Je kunt écht wat bereiken. Niet door te dromen, maar 
door te doen. En dat hebben we de afgelopen jaren al gedaan, samen met GroenLinksers in de 
gemeenteraden, de Tweede Kamer en het Europarlement. Met statenleden van andere partijen en 
natuurlijk met de bewoners van Zuid-Holland. Of het nu ging om het verijdelen van de kap van 
duizenden bomen, het aanpakken van giflozingen door de industrie of een voorlopige stop op de 
uitbreiding van Rotterdam The Hague Airport. Van het behoud van het groene landschap en de kust 
tot het verlagen van de kosten van het openbaar vervoer, wij kregen het voor elkaar. Waarbij het 
natuurlijk helpt dat ik de provincie en de mensen al ken. Daardoor weet ik waar de kansen liggen, en 
met korte lijnen krijg je méér voor elkaar. 
 
Benieuwd naar wie ik ben en wat ik als Statenlid en vice-fractievoorzitter voor elkaar heb gekregen? 
Kijk op mijn website www.berendpotjer.nl. Heb je nog vragen? Neem gerust contact met me op 
via berend@berendpotjer.nl of 06-24244772  
 
Laten we nu samen doorpakken 
Er is zoveel bereikt, maar er is nog veel meer te doen. En als we als kleine oppositiepartij al zóveel 
voor elkaar kunnen krijgen, wat is er dan allemaal niet mogelijk als we een van de grootste partijen 
zijn? Als we in de coalitie zitten, mede dankzij jouw steun? Met m’n ervaring in de Provinciale Staten 
wil ik daar graag een grote bijdrage aan leveren. Ik ben iemand die het liefst vandaag nog de wereld 
verbetert, maar ik kan ook strategisch denken. Ik houd van campagne voeren en met mensen in 
gesprek gaan. En ik droom graag van een gezonde omgeving voor mens en natuur, maar uiteindelijk 
wil ik vooral resultaat boeken. Daarvoor wil ik lijsttrekker worden. Doe je met mij mee? 
 
Stem groen, sociaal en inspirerend 
#stemBerend 

 


